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Marszałek w „Dużych dzieciach”

Marszałek Adam Jarubas uczestniczył  w nagraniu  telewizyjnego programu „Duże dzieci”.  Wystąpił  jako ekspert  od
funduszy  unijnych.  Tym  razem  program  miał  wyjątkowo  edukacyjny  charakter  i  dotyczył  rozwoju  Polski  z  
wykorzystaniem  funduszy europejskich. Program wyemitowany zostanie 1 maja w programie drugim TVP, w rocznicę
wejścia Polski do Unii Europejskiej.
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Oprócz marszałka województwa świętokrzyskiego w programie udział wzięła m.in. minister rozwoju regionalnego Elżbieta
Bieńkowska.  Byli  także  inni  eksperci  od  funduszy  unijnych,  a  to  dlatego,  że  nagrywane wydanie  „Dużych Dzieci”
dotyczyło  pięciu  programów  operacyjnych,  realizowanych  z  unijnym  dofinansowaniem:  ”Infrastruktury  i  Środowiska”,
„Innowacyjnej  Gospodarki”  ,  „Kapitału  Ludzkiego”,  „Rozwoju  Polski  Wschodniej”  oraz  regionalnych  programów
operacyjnych.

Nagranie trwało ponad 5 godzin. Eksperci, w tym marszałek Adam Jarubas, odpowiadali na pytania uczestniczących w
programie dzieci,  w tym bliźniaków z Kielc – Maćka i  Pawła Królów. Z kolei same dzieci decydowały na jakie cele
wydawałyby pieniądze. – Maciek i Paweł chcieli wydać pieniądze na budowę regionalnego lotniska i na uniwersytet w
Kielcach – opowiadał po nagraniu  marszałek Jarubas. – Byli bardzo aktywni i bardzo dbali o interesy naszego regionu.
Myślę, że mając takie młode pokolenie, możemy być spokojni o rozwój województwa świętokrzyskiego – komentował
Adam Jarubas.

 


